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ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 11/04/2022

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Αξιοποίηση ακαλλιέργητων δημοσίων εκτάσεων για καλλιέργεια
δημητριακών άμεσης ωρίμανσης»

Κύριε Υπουργέ,

Λόγω του ουκρανορωσικού πολέμου θα προκύψουν σοβαρές ελλείψεις σε δημητριακά
σε συνδυασμό με την αύξηση των τιμών και λόγω του ενεργειακού κόστους. Υπάρχουν
στη χώρα αναξιοποίητες δημόσιες γεωργικές εκτάσεις οι οποίες δεν καλλιεργούνται και
θα μπορούσαν να διατεθούν με άμεση ανάθεση σε αγρότες οι οποίοι διαθέτουν τον
ανάλογο γεωργικό εξοπλισμό με στόχο την καλλιέργειά τους με δημητριακά άμεσης
ωριμάνσεως, έχοντας ως στόχο να καλυφθούν οι επισιτιστικές ανάγκες κατά το
προσεχές χρονικό διάστημα από την εγχώριο παραγωγή. Η τιμή αποζημιώσεως ανά
κιλό των παραδιδόμενων από τους αγρότες ποσοτήτων δύναται να συμφωνηθεί με τη
σύναψη συμβολαίων ή να τους δοθεί και επιπλέον η δυνατότητα ανανεώσεως της
χρήσεως της καλλιεργήσιμης γης για έναν επιπλέον κύκλο σποράς.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε, σε συνεργασία με τα εμπλεκόμενα άλλα Υπουργεία, να προχωρήσετε
άμεσα στην αναθέση σε αγρότες ακαλλιέργητων δημοσίων εκτάσεων με στόχο την
καλλιέργεια δημητριακών αμέσου ωριμάνσεως;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ
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